
 

 

Protokoll från telefonmöte 2011‐06‐19

 

Närvarande: Patrik Hallberg, Kerstin Ideborg, Lennart Ericsson, Martin Lindgren, 

Jens Remnert tom § 15.4 

Anmält förhinder: Lars Hultgren 

Ej anmält förhinder: Lenny Hopman 

 

§ 11  Mötets öppnande 

Ordförande Patrik Hallberg öppnade mötet 

 

§ 12   Föregående protokoll 

Protokollet från föregående telfonmöte gicks igenom och lades till 

handlingarna 

 

§ 13  Organisationsfrågor 

§ 13.1 Kommitéer 

Kommitéerna gick igen. Idag består de bara av en person och Patrik 

undrade om några flera ville vara med i någon kommité. Efter 

diskussion så blev det följande sammansättning av kommitéerna: 

Avel: Patrik (ansv), Kerstin 

Utställning: Lars (ansv), Madelene I 

PR: Lennart (ansv), Jens och Kerstin 

  

§13.2 Hemsidan 

 Jens väckte frågan om klubben skall ha en Facebook sida. Bland 

annat för att sprida information om raserna och ha ett 

diskussionsforum. En majoritet av styrelsen påpekade att SKK 

rekommenderar att klubbar inom SKK inte har sidor på Facebook 

då de bland annat kan leda till bland annat personangrepp och 

andra saker som strider mot SKK:s grundregler. 

Beslutades att klubben i dags läget inte skall ha någon sida på 

Facebook. 

 Martin förslog att klubben skall lägga ut på hemsidan vilka 

utställningar som det ställs ut ovcharkor. Då får folk som är 

intresserade av rasen möjlighet att träffa och lära känna 

hundarna. Styrelsen tyckte det var ett mycket bra förslag som 

skall göras snarast möjligt. 



 Lennart påminde att de som inte har skickat in bild och 

presentation till hemsidan skall göra det snarast. Se på Södra 

Älvsborgs Kennelklubbs hemsida www.sakk.org som exempel. 

 Lennart tar fram statistik på hemsidan och mailar ut det. 

 Länksidan skall kompletteras med länkar till andra 

ovcharkaklubbar 

 

§ 13.3 SBHK konferens 16 oktober 

SBHK skall ha ordförandekonferans i Lenhovda i år igen. Martin erbjöd 

sig att åka då han bor närmast av styrelsen. Beslutades att Martin skall 

representera SOK på konferansen. 

 

§ 13.4 MH‐tillfälle 

Varken Karlskoga BK eller Karlstad kan ställa upp med MH tillfälle. 

Patrik letar vidare. 

 

§ 13.5 Arbetsdag 

Svårt att hitta datum, nytt försök att hitta tid görs till hösten. 

 

§ 14   Ekonomiska frågor 

Klubbens behållning är 3478 kr + handkassa 

 

§ 15  Arbetsplan 

§ 15.1 Enkät till våra medlemmar 

Lars jobbar med detta. Titta även på förslaget från SKK, se under 

inkommande skrivelser. 

 

§ 15.2 Styrelseutbildning 

Lars arbetar med detta. Aktuellt för arbetsdagen. 

 

§ 15.3 Ny/översatt rasstandard för CAO/KO. 

Styrelsen godkänner förslagen från SKK på nya standarder för CAO och 

KO. SBHK meddelas om detta. 

 

§ 15.4 Engagemang 

 Diskuterades hur vi skall engagera medlemmarna mera och 

förbättra rasernas rykte. Konstaterades att det är ganska lugnt för 

tillfället när det gäller saker i media. 

De mesta aktiva uppfödarna av oregistrerade ovcharkor verkar ha 

minskat på verksamheten. Inga annonser på Blocket på länge. 

 De förfrågningar om omplaceringar som klubben har fått hittils i 

år har gällt oregistrerade hundar. Klubben har avböjt att hjälpa till 

med omplaceringar av dessa hundar.  



 Diskuterades att ta fram en information till valpköpare om de 

olika stadierna i hunden uppväxt och vad man skall hålla koll på 

och hur man hanterar det.  

 

§ 16  Medlemsfrågor 

I dagsläget har klubben 37 medlemmar. Påminna Lars att det är viktigt 

att få ut medlemsenkäten så fort som möjligt. 

 

§ 17  Information 

 Lennart informerade att KSS i Norge har tagit upp CAO och SRO 

i klubben.  

 SKK har lanserat köpahund.se Klubben har erbjudits att via 

loggin gå in och ändra texterna om raserna via loggin. Lennart 

ansöker om loggin hos SKK. 

 

§ 18  Övriga frågor 

 Martin önskade att klubben skulle skaffa klistermärken till fönster 

och andra saker med klubbens logga. Informerades om att T‐shirt 

och klistermärken redan har tagits fram på Vistaprint. Problemet 

med de klistermärken som finns är att texten är svart vilket syns 

dåligt på ett fönster. Lennart tar fram en ny version av 

klistermärket med vit text och beställer nya. Detta läggs också in 

på hemsidan. 

 Martin önskade bättre information till domare om raserna. 

Diskuterades att ta fram ett raskompendium, något för en 

arbetsdag. 

 

§ 19   Möten 

Nästa möte bestämdes till 2011‐08‐07 kl. 19.00 då det blir telefonmöte 

 

§ 20  Avslutning 

Mötet avslutades och Patrik tackade för visat intresse 

 

 

 

 

 

Ordförande 

 

 

Patrik Hallberg 

Sekreterare 

 

 

Lennart Ericsson 
 


